



Citi 信用卡客戶專享信和商場精選商戶禮遇
Exclusive Merchant Privileges of Sino Malls
for Citi Credit Card Cardholders

參與信和商場 Participating Sino Malls	目錄 Index
屯門市廣場 tmtplaza	P2-9
奧海城 Olympian City	P9-13
荃新天地 Citywalk	P13-16
中港城 China Hong Kong City	P16-18
黃金海岸商場 Gold Coast Piazza	P18
藍灣廣場 Island Resort Mall	P18-19

詳細條款及細則，請參閱 [p19-22](#)。

For detailed [Terms and Conditions](#), please visit [p19-22](#).

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
adidas	以優惠價購買精選貨品 Enjoy special price on selected products	1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 2. 優惠貨品不設退換。 1. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 2. Exchange and refund are not applicable to promotion items.
APIVITA	購買正價產品滿 HK\$300，以 Citibank 指定信用卡簽賬可享 9 折優惠 Purchase HK\$300 or above on regular-priced products and pay by designated Citibank credit card to enjoy 10% off	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
ARMANI Beauty	粉底液 2 天試用裝 2-day Foundation Kit	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
澳至尊 AUSupreme	全場正價貨品 9 折 10% off regular-priced items	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
北京同仁堂 Beijing Tong Ren Tang	指定產品可享 8 折優惠：1) 極細珍珠粉; 2) 海洋膠原蛋白肽; 3) 洋參樟芝膠囊; 4) 五味樟芝膠囊; 5) 芪聚益生; 6) 元聚益生; 7) 紅景天膠囊; 8) 藍莓紅景天膠囊 Enjoy 20% off on the designated items: 1) Ultra Fine Pearl Powder; 2) Collagen Marine Peptide; 3) Ginseng-Antrodia Campharata Capsule; 4) Schisanda-Antrodia Campharata Capsule; 5) Reviving Prebiotics; 6) Cranberry Collagen Prebiotics; 7) Rhodiola Rosea Capsules; 8) Blueberry Rhodiola Capsules	1. 此優惠以標準價計算。優惠只限於屯門市廣場分店享用。 2. 北京同仁堂國藥有限公司有權更改優惠之條款及細則，恕不另行通知。 1. The offers are on an original priced basis. The offers are available for tmtplaza outlet only. 2. Beijing Tong Ren Tang Chinese Medicine Company Ltd. reserves the rights to alternate or cancel the offer at any time without prior notice.
Benefit Cosmetics	新會員購買任何服務即享免費無 PORE 粉底體驗裝及無 PORE 美妝工具套裝	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.

	New member can enjoy a complimentary foundation sample and beauty sponge & spatula set upon any service purchase	
CANVAS	購買任何 CANVAS 正價產品可享 一次性 HK\$50 折扣優惠 Enjoy HK\$50 discount upon purchase of any CANVAS regular-priced items	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
Chevignon	正價貨品 9 折或減價貨品可享額外 9 折優惠 Enjoy 10% off regular-priced items or extra 10% off on discounted items	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
周生生 Chow Sang Sang	正價鑲嵌珠寶、18K 金首飾 95 折及足金飾品工費 8 折 5% off on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery and 20% off labour charge on gold jewellery"	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
CLARINS	免費享用 CLARINS 美肌體驗及黃金抗老三步曲產品體驗，完成後憑任何消費可獲贈適合您肌膚使用之產品試用裝 4 件 Enjoy a complimentary Beauty Consultation & Golden Trio Product Trial and receive 4-piece sample kit upon any purchase	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
卡萊美 Colourmix	以優惠價 HK\$120 購買 Fresh Nation B5 水亮活肌眼霜 30G (原價 HK\$300) Purchase the Fresh Nation B5 Hydropower Eye Cream 30G at the special price of HK\$120 (original price HK\$300)	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
Columbia	正價貨品 95 折優惠 5% off on regular-priced items	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.

<p>Crocs</p>	<p>單筆淨消費滿 HK\$600，憑 Citibank 信用卡即享 HK\$50 立減優惠</p> <p>Get HK\$50 off your purchase with a minimum net spend of HK\$600 when you pay with your Citibank credit card</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>粵港澳滙周生生 CSS</p>	<p>7 克或以上定價足金飾品可享 68 折優惠</p> <p>Enjoy 32% off upon purchase of fixed-priced 999 gold ornaments of 7 grams or above</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 優惠期至 2025 年 12 月 31 日。 2. 更換貨品不能享有優惠。 3. 優惠必須以標價計算。 4. 68 折優惠不適用於七克以下定價足金飾品及所有計價黃金飾品。 5. 本公司保留隨時修改推廣日期、推廣條款及細則之權利，恕不另行通知。 <ol style="list-style-type: none"> 1. This offer is valid till 31st December 2025. 2. This offer is not applicable to traded-in transactions. 3. This offer shall be based on the listed price. 4. This offer is not applicable to fixed-price 999 gold ornaments weighed under 7 grams and all gold ornaments priced by weight. 5. CSS reserves the right to amend the promotional period, the terms and conditions without prior notice.
<p>英皇珠寶 Emperor Jewellery</p>	<p>購買正價 GIA 優質證書鑽飾、K 金、珠寶首飾、定價足金、定價鉑金可享 88 折優惠</p> <p>12% off regular-priced GIA certified diamond jewellery, karat gold, jewellery products, fixed-price fine gold and fixed-price platinum</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠不包括計價 PT999 鉑金、計價足金產品、系列貨品、禮品客訂、作為修理費或訂金使用。 2. 此優惠不能與其他優惠同時使用。 3. 優惠不可兌換現金，並恕不找續。 4. 如有任何爭議，英皇鐘錶珠寶（香港）有限公司保留最終決定權。 <ol style="list-style-type: none"> 1. This offer excludes priced PT999 platinum, fine gold products, collection products, custom-made products, and cannot be used as repair fees or deposits. 2. This offer cannot be used in conjunction with other promotions. 3. The offer cannot be exchanged for cash or for changes. 4. In case of any disputes, the decision of Emperor Watch & Jewellery (HK) Company Limited shall be final.

<p>余仁生 En Yan Sang</p>	<p>滴雞精產品買 2 送 1 及精選產品 低至 77 折優惠</p> <p>Buy two get one free on chicken essence products & up to 23% off on selected products</p>	<p>1. 滴雞精買 2 送 1 推廣，並不適用於每購買 2 盒送「滴雞精(1 包裝)1 盒」之贈品優惠。</p> <p>2. 任選買 2 送 1 推廣，送價值較低之產品。 欠英文 T&Cs</p>
<p>G2000</p>	<p>全單折實後滿 HK\$2,800 或以上，可再減 HK\$280</p> <p>Net spending of HK\$2,800 or more, an additional HK\$280 discount will be applied</p>	<p>可與店內折上折優惠共用，不可與店內累減優惠共用，優惠受有關條款約束。</p> <p>This offer can be combined with in-store stackable discounts but cannot be used with in-store cumulative discounts. The promotion is subject to applicable terms and conditions.</p>
<p>金鳳大餐廳 Golden Phoenix Restaurant</p>	<p>星期一至五，晚市時段堂食惠顧以下套餐，即可以免費升級四牛或雪糕紅豆冰(1 杯)</p> <p>1. 扒類套餐 2. 精選每月晚餐 3. 主餐牌飯或意粉或沙律加 HK\$25 轉套餐</p> <p>黑牛：朱古力雪糕+可樂 紅牛：士多啤梨雪糕+利賓納 白牛：雲呢拿雪糕+雪碧 金鳳：芒果雪糕+忌廉</p> <p>Weekday: Monday to Friday, Dine-in customers who order any following Sets: 1. Any steak Set 2. Monthly Dinner Set 3. Main menu à la carte: Rice & Spaghetti / Salad +HK\$25 upgrade to sets</p> <p>Can enjoy a free special drink upgrade to either: Black Cow (Coca Cola w/ chocolate Ice cream) / Gold Cow (Cream Soda w/ Mango Ice cream) / White Cow (Sprite w/ Vanilla Ice cream) / Red Cow (Ribena w/ Strawberry Ice cream) / Red bean drink w/ Vanilla Ice cream)</p>	<p>1. 供應時間：星期一至五晚市時段。 2. 有效日期：2025 年 11 月 1 日至 12 月 31 日*。 *星期六、日及公眾假期除外 *不適用於 2025 年 12 月 24、31 日</p> <p>1. Availability: Weekday Dinner Hours (Monday to Friday). 2. Valid Period: November 1 to December 31, 2025*. * Not applicable on Saturdays, Sundays, and Public Holidays * Offer not valid on December 24 and 31, 2025</p>
<p>Her own words</p>	<p>正價貨品享有 95 折優惠</p> <p>5% off on regular-priced items</p>	<p>1. 此優惠只適用於正價產品。 2. 此優惠不適用於公價產品及減價產品。 3. 此優惠不可與其他優惠同時使用。</p>

		<ol style="list-style-type: none"> 1. This promotion is only applicable to regular-priced items. 2. This promotion does not apply to public-priced items, and discounted items. 3. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions.
Hot Toys Secret Base Hub	<p>憑指定 Citibank 信用卡購買 Hot Toys 指定產品可獲享 95 折優惠 (獨家產品，預訂產品及特別版除外)</p> <p>Enjoy 5% discount upon purchase of any designated Hot Toys products (Exclusive products, pre-order products and special editions excluded)</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 優惠條款及細則請向商戶查詢。 2. Hot Toys Limited 及 Hot Toys Secret Base Limited 保留一切條款及細則之修改及最終決定權。 <ol style="list-style-type: none"> 1. Please inquire with the merchant for terms and conditions of the promotion. 2. Hot Toys Limited and Hot Toys Secret Base Limited reserve the rights to amend, change and suspend the terms and conditions.
IPSA	<p>購物滿 HK\$1,000 即可獲贈水潤美肌禮包及於下次購物體驗皇牌光之底妝服務乙次</p> <p>Upon HK\$1,000 purchase of regular priced products, will receive a Hydrating Gift Set and enjoy a Master of Hikari make-up service</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
INITIAL	<p>正價貨品 9 折</p> <p>10% off on regular-priced items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
LANEIGE	<p>毛孔細緻柔霧底霜 30ml 買一送一</p> <p>Smoothie Makeup Serum 30ml buy 1 get 1 free</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
神燈會館 Lantern Restaurant	<p>消費滿 HK\$500 可享 8 折優惠</p> <p>Enjoy 20% off upon spending of HK\$500 or more</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
老鳳祥銀樓 Lao Feng Xiang	<p>購買定價產品滿 HK\$2,000 即可扣減 HK\$600</p> <p>Purchase regular-priced jewelry products over HK\$2,000 to enjoy a HK\$600 discount</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
六福珠寶 Lukfook Jewellery	<ol style="list-style-type: none"> 1) 適用於任何黃金飾金價計算之貨品，3 錢或以上(每件計)，可享全單 9.5 折。 2) 任何 8 錢或以上(每件計)龍鳳鉅，工費全免。 	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>

	<p>1) 5% offer upon purchase of any gold jewellery item priced at 3 maces or above (per item) 2) Free labour charge of any Dragon and Phoenix bangle priced at 8 maces or above (per item).</p>	
南北行 Nam Pei Hong	<p>購買南北行皇牌專業益生菌正價 75 折</p> <p>25% off on regular priced of Nam Pei Hong Premium Probiotics</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
New Balance	<p>以優惠價購買精選貨品</p> <p>Enjoy special price on selected products</p>	<p>1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 2. 優惠貨品不設退換。</p> <p>1. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 2. Exchange and refund are not applicable to promotion items.</p>
OTO	<p>以優惠價 HK\$2,988 購買 OTO 頸膊鬆 Supreme (AB-98) (原價 HK\$4,980) 兼送 OTO HK\$300 現金購物券乙張及 OTO 頸椎枕 (NR-103, 價值 HK\$439) 乙部</p> <p>Enjoy special price of HK\$2,988 upon purchase of OTO Adore Back Supreme (AB-98, original price HK\$4,980) with free gift of an OTO HK\$300 Cash Coupon and one piece of OTO Neck Relaxar (NR-103, valued at HK\$439)</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
Pet Line	<p>於門市消費指定 3 個品牌 (Nutri Source, Pure Vita, Natural Planet) 產品淨值滿 HK\$200 可享 HK\$10 折扣</p> <p>Net spending of HK\$200 or more on Nutri Source, Pure Vita, or Natural Planet products in-store can get HK\$10 off</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
PITANIUM	<p>The Water 1+1 原價 HK\$1760, 優惠價 HK\$880 (產品必須包括一枝水光脂, 另一款可任揀: 海綿細胞水 / 幼稚細胞水 / 鳳凰細胞水)</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>

	<p>The Water 1+1 原價 HK\$1760，優惠價 HK\$880 (產品必須包括一枝水光脂，另一款可任揀：海綿細胞水 / 幼稚細胞水 / 鳳凰細胞水)</p> <p>The Water 1+1 Original Price HK\$1760，Offer Price HK\$880 (The Y+B Water must be included; the other one can choose from：The Pink Water / The Blue Water / The Yellow Water)</p>	
Porter International	<p>購買正價貨品滿 HK\$1,000 即可享 9 折優惠</p> <p>10% off upon purchase of HK\$1,000 on regular-priced items.</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
PUMA	<p>以優惠價購買精選貨品</p> <p>Enjoy special price on selected products</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 2. 優惠貨品不設退換。 <ol style="list-style-type: none"> 1. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 2. Exchange and refund are not applicable to promotion items.
SHISEIDO	<p>購買任何 SHISEIDO 護膚產品即可額外獲贈極緻修護手部按摩 (20 分鐘)，完成服務後可獲贈全新 ULTIMUNE 皇牌全盛精華 10ml (價值：HK\$150)</p> <p>Receive an Ultimate Hand Massage (20 mins) upon any SHISEIDO skincare purchase and receive a complimentary NEW ULTIMUNE Power Infusing Serum 10ml (Worth: HK\$150) after completing the service</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 每人只限享用禮遇乙次。數量有限，送完即止。 2. 服務需於收據日期 14 日內致電預約及完成服務。 3. 優惠受有關條款及細則約束。 <ol style="list-style-type: none"> 1. Each person can enjoy once only. Limited quantities available while stocks last. 2. Reservation must be made and service must be completed within 14 days from the date of the receipt. 3. Terms and conditions apply.
SKECHERS	<p>正價鞋款 9 折優惠</p> <p>Enjoy 10% off on regular-priced footwear items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
小米之家 Xiaomi	<p>購買任何產品滿 HK\$2,000 (手機及平板除外)，可獲贈價值 HK\$50 超市禮券</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>

	Purchase any product worth HK\$2,000 (excluding mobile phones and tablets) can receive a HK\$50 supermarket voucher	
YVES ROCHER	購買任何正價貨品享 8 折 Enjoy 20% off on any regular-priced items	優惠只適用於正價項目，不適用於節日限定項目。 The offer is only applicable to regular-priced items and is not valid for holiday exclusive items.
日本命力 POP-UP 體驗店	購買正價產品即享 9 折優惠 Enjoy 10% off on all regular-priced items	1. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 2. 優惠貨品不設退換。 1. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 2. Exchange and refund are not applicable to promotion items.

以下條款及細則適用於所有屯門市廣場商戶優惠

Below terms & conditions apply to all tmtplaza merchant offers

1. 此優惠只適用於屯門市廣場分店，有效期至 2025 年 12 月 31 日。
 2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。
 3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。
 4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。
 5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。
 6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。
1. This offer is valid for use in tmtplaza branch only, until December 31, 2025.
 2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.
 3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.
 4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase.
 5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided.
 6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.

奧海城

Olympian City

優惠 Offer

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
-------------	----------	-----------

<p>水瓶座美容健康纖體中心 Aquarius Beauty</p>	<p>凡新客首次體驗任何療程，即送瑞士 Le Belier 100% NMF 天然保濕因子精華 3 支 (價值\$600)。單次消費滿\$3,000 生活美容正價療程或套票，即送醫學美容針劑療程現金券\$1,000 一張</p> <p>Free Swiss Le Belier 100% NMF Filler x3 bottles (valued at \$600) for any treatment trial by new guest. A free \$1,000 gift voucher of medical beauty injection treatment upon spending \$3,000 of beauty treatment or package in regular price in single transaction."</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>AOJO</p>	<p>任何配鏡消費可獲得寵物造型眼鏡布 1 個</p> <p>Get a free pet-shaped microfiber glasses cloth with any purchase of eyewear</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>澳至尊 AUSupreme</p>	<p>全場正價貨品 9 折</p> <p>10% off regular-priced items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Cherry</p>	<p>80%高級羽絨冬厚被(波蘭羽絨)均一價 HK\$899 (單人至加大) 原價：HK\$2,350 – HK\$2,940</p> <p>80% Down Quilt(Down from Poland) Special Price: HK\$899 (Single - Queen Size) Original Price: HK\$2,350 – HK\$2,940</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Comvita</p>	<p>Citibank 指定信用卡於康維他購物滿\$1200(折實價)即可獲贈 12 粒喉糖檸檬味</p> <p>Citibank designated credit cars can receive 12 Lozenges (Lemon flavour) upon spending \$1200 or more at Comvita</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>余仁生 En Yan Sang</p>	<p>滴雞精產品買 2 送 1 及精選產品低至 77 折優惠</p> <p>Buy two get one free on chicken essence products & up to 23% off on selected products</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 滴雞精買 2 送 1 推廣，並不適用於每購買 2 盒送「滴雞精(1 包裝)1 盒」之贈品優惠 2. 任選買 2 送 1 推廣，送價值較低之產品

<p>豐澤 Fortress</p>	<p>購買正價家庭電器或影音產品滿 HK\$2,000，即減 HK\$100 (Apple / Dyson/ 小米產品及遊戲電玩除外)</p> <p>HK\$100 off upon spending of HK\$2,000 on home appliances or audio-visual products (Except Apple/Dyson/Xiaomi/Gaming products)</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>綠茶餐廳 Green Tea Restaurant</p>	<p>堂食消費滿\$200，即可獲得「江南綠茶餅」券一張，用於下次到店消費</p> <p>Spend a minimum of \$200 on dine-in consumption, and you will receive one ""Jiangnan Green Tea Cake"" coupon to redeem for your next in-store visit</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Her own words</p>	<p>正價貨品享有 95 折優惠</p> <p>5% off upon regular-priced items</p>	<p>1. 此優惠只適用於正價產品。 2. 此優惠不適用於公價產品及減價產品。 3. 此優惠不可與其他優惠同時使用。</p> <p>1. This promotion is only applicable to regular-priced items. 2. This promotion does not apply to public-priced items, and discounted items. 3. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions.</p>
<p>香江茶園 Hong Kong Tea House</p>	<p>消費滿 HK\$500 即可享 9 折優惠</p> <p>Spend HK\$500 or more to enjoy a 10% discount</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Italian Tomato</p>	<p>門市預訂或購買原個蛋糕 (Petit/15cm/21cm)，可享 95 折優惠 (適用於節日及推廣蛋糕)</p> <p>Enjoy 5% off on ordering or purchasing the whole cake (Petit/15cm/21cm) (Applicable to festive and promotional cake)</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Lovisa</p>	<p>消費滿 HKD\$300 即可獲贈 Lovisa 防水袋乙個</p> <p>Receive a complimentary Lovisa waterproof pouch with any purchase over HK\$300</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>

MASTINA	<p>正價貨品 9 折</p> <p>10% off regular-priced items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
MIRO Bra	<p>消費滿 HK\$500 即可扣減 HK\$188</p> <p>Get an instant discount of HK\$188 upon spending HK\$500</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
金滿庭 Modern China Restaurant	<p>憑指定 Citi 信用卡於堂食消費滿 \$300，即可享「滿庭鴿」半價優惠！(原價 \$78，優惠價 \$39)</p> <p>Enjoy Half-Priced ""House deep fried piegon"" with designated Citibank Credit Card! Spend \$300 or more on dine-in. (Original Price: \$78 Promotional Price: \$39)</p>	<p>\$300 最低消費以折實金額計算 必須使用指定 Citi 信用卡付款 數量有限，售完即止</p> <p>The \$300 minimum spend is calculated after all discounts. Payment must be settled with a designated Citi credit card. Limited quantity available. While stocks last.</p>
MUNENO by MIRO	<p>消費滿 HK\$5000 即可扣減 HK\$500</p> <p>Get an instant discount of HK\$500 upon spending HK\$5000</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
My Little Korner	<p>購買 Vauva 正價嬰童服飾可享 95 折</p> <p>Enjoy 5% off on regular priced Vauva babies and kids apparel items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
Pet Line	<p>於門市消費指定 3 個品牌 (Nutri Source, Pure Vita, Natural Planet) 產品淨值滿 \$200 可享 HK\$10 折扣</p> <p>Spend net HK\$200 or more on Nutri Source, Pure Vita, or Natural Planet products in-store and get HK\$10 off</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
Skechers	<p>正價鞋款 9 折優惠</p> <p>Enjoy 10% off on regular-priced footwear items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>
Travel Kingdom	<p>購物滿 \$800 即減 \$40</p> <p>Spend \$800 or more and get \$40 off</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>

<p>月詠雞白湯專門店 Tsukiyomi</p>	<p>單點餐牌惠顧滿\$298，可享 85 折優惠</p> <p>Enjoy 15% off upon spending of HK\$298 or above on a la carte menu</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠適堂食供應，不設外賣。 2. 須另收取以正價計算之加一服務。 3. 優惠不可與其他推廣餐牌，折扣，優惠券或嘗味券 (Ramen Pass) 同時使用。 4. 此優惠只適用於單點食物及飲品，不包括套餐或特別餐牌。 <ol style="list-style-type: none"> 1. This offer is applicable to dine-in consumption only, not available for take-away. 2. Subject to 10% service charge on the original amount. 3. This offer cannot be used in conjunction to promotion offers, discounts, coupons or Ramen Pass. 4. This offer only applies to a la carte menu and drinks, not applicable to set menus or special menus".
-------------------------------	---------------------------------------------------------------------------------------------------------	-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

以下條款及細則適用於所有奧海城商戶優惠

Below terms & conditions apply to all Olympian City merchant offers

1. 此優惠只適用於奧海城分店，有效期至 2025 年 12 月 31 日。
 2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。
 3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。
 4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。
 5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。
 6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。
-
1. This offer is valid for use in Olympian City branch only, until December 31 2025.
 2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.
 3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.
 4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase.
 5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided.
 6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.

荃新天地
Citywalk

商戶 Merchant

優惠 Offer

註 Remarks

<p>卡萊美 Colourmix</p>	<p>以優惠價\$120 購買 Fresh Nation B5 水亮活肌眼霜 30G (原價 \$300)</p> <p>Purchase the Fresh Nation B5 Hydropower Eye Cream 30G at the special price of \$120 (original price \$300)</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Columbia</p>	<p>正價貨品 95 折優惠</p> <p>5% off on regular-priced items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Crocodile</p>	<p>正價貨品 88 折，減價貨品額外 95 折</p> <p>12% off regular-priced items, enjoy an extra 5% off sales items</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>Diorella.me</p>	<p>購買店內產品 2 件 9 折，5 件 85 折優惠</p> <p>Purchase two items in-store for a 10% discount, and a 15% discount for five items.</p>	<p>須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.</p>
<p>一幻拉麵 Ebisoba Ichigen</p>	<p>單點餐牌消費滿\$298, 可享 85 折優惠</p> <p>Enjoy 15% off upon spending \$298 or above on a la carte menu</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠堂食供應，不設外賣。 2. 須另收取以正價計算之加一服務。 3. 優惠不可與其他推廣餐牌, 折扣, 優惠券或嘗味券 (Ramen Pass) 同時使用。 4. 此優惠只適用於單點食物及飲品，不包括套餐或特別餐牌。 <ol style="list-style-type: none"> 1. This offer is applicable to dine-in consumption only, not available for take-away. 2. Subject to 10% service charge on the original amount. 3. This offer cannot be used in conjunction to promotion offers, discounts, coupons or Ramen Pass. 4. This offer only applies to a la carte menu and drinks, not applicable to set menus or special menus.
<p>英皇珠寶 Emperor Jewellery</p>	<p>購買正價 GIA 優質證書鑽飾、K 金、珠寶首飾、定價足金、定價鉑金可享 88 折優惠</p> <p>12% off regular-priced GIA certified diamond jewellery, karat gold, jewellery products, fixed-price fine gold and fixed-price platinum</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠不包括計價 PT999 鉑金、計價足金產品、系列貨品、禮品客訂、作為修理費或訂金使用。 2. 此優惠不能與其他優惠同時使用。 3. 優惠不可兌換現金，並恕不找續。 4. 如有任何爭議，英皇鐘錶珠寶（香港）有限公司保留最終決定權。

		<ol style="list-style-type: none"> 1. This offer excludes priced PT999 platinum, fine gold products, collection products, custom-made products, and cannot be used as repair fees or deposits. 2. This offer cannot be used in conjunction with other promotions. 3. The offer cannot be exchanged for cash or for changes. 4. In case of any disputes, the decision of Emperor Watch & Jewellery (HK) Company Limited shall be final.
余仁生 En Yan Sang	<p>滴雞精產品買 2 送 1 及精選產品低至 77 折優惠</p> <p>Buy two get one free on chicken essence products & up to 23% off on selected products</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 滴雞精買 2 送 1 推廣，並不適用於每購買 2 盒送「滴雞精(1 包裝)1 盒」之贈品優惠任選買 2 送 1 推廣，送價值較低之產品
Her own words	<p>正價貨品享有 95 折優惠</p> <p>5% off upon regular-priced items</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 此優惠只適用於正價產品。 2. 此優惠不適用於公價產品及減價產品。 3. 此優惠不可與其他優惠同時使用。 <ol style="list-style-type: none"> 1. This promotion is only applicable to regular-priced items. 2. This promotion does not apply to public-priced items, and discounted items. 3. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions.
I-PRIMO	<p>在首次諮詢時及結賬時出示 Citi 信用卡，購買正價產品可享 9 折優惠，滿 HK\$20,000 可享額外 95 折優惠</p> <p>Present your Citi credit card during your first consultation and at checkout, to enjoy 10% off on regular priced item, and an additional 5% discount on purchases over HK\$20,000.</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1. 不可與其他優惠同時使用 2. 訂婚戒指只適用於主鑽 3. 不適用於其他加工費用 <ol style="list-style-type: none"> 1. Cannot be used in conjunction with other promotions. 2. Only applicable to loose diamond on engagement ring. 3. Processing fee is not eligible.
六福珠寶 Lukfook Jewellery	<ol style="list-style-type: none"> 1) 適用於任何黃金飾金金價計算之貨品，3 錢或以上(每件計)，可享全單 9.5 折。 2) 任何 8 錢或以上(每件計)龍鳳鉅，工費全免。 <p>1) 5% upon purchase any gold jewellery item priced at 3 maces or above (per item)</p>	<p>須受其他條款及細則約束。</p> <p>Other terms and conditions apply.</p>

	2) Free labour charge of any Dragon and Phoenix bangle priced at 8 maces or above (per item).	
Porter International	購買正價貨品滿 HK\$1000 即可享 9 折優惠 10% off upon purchase of HK\$1000 on regular-priced items.	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
Skechers	正價鞋款 9 折優惠 Enjoy 10% off on regular-priced footwear items	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
YVES ROCHER	購買任何正價貨品 8 折 Enjoy 20% off any regular priced items	優惠只適用於正價項目，不適用於節日限定項目。 The offer is only applicable to regular-priced items and is not valid for holiday exclusive items.

以下條款及細則適用於所有荃新天地商戶優惠

Below terms & conditions apply to all Citywalk merchant offers

1. 此優惠只適用於荃新天地分店，有效期至 2025 年 12 月 31 日。
 2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。
 3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。
 4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。
 5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。
 6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。
1. This offer is valid for use in Citywalk branch only, until December 31 2025.
 2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.
 3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.
 4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase.
 5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided.
 6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.

中港城

China Hong Kong City

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
周生生 Chow Sang Sang	正價鑲嵌珠寶、18K 金首飾 95 折及足金飾品工費 8 折	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.

	5% off on regular-priced gem set jewellery, 18K gold jewellery and 20% off labour charge on gold jewellery	
卡萊美 Colourmix	以優惠價\$120 購買 Fresh Nation B5 水亮活肌眼霜 30G (原價 \$300) Purchase the Fresh Nation B5 Hydropower Eye Cream 30G at the special price of \$120 (original price \$300)	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.
余仁生 En Yan Sang	滴雞精產品買 2 送 1 及精選產品低至 77 折優惠 Buy two get one free on chicken essence products & up to 23% off on selected products	1. 滴雞精買 2 送 1 推廣，並不適用於每購買 2 盒送「滴雞精(1 包裝)1 盒」之贈品優惠 2. 任選買 2 送 1 推廣，送價值較低之產品
六福珠寶 Lukfook Jewellery	1) 適用於任何黃金飾金金價計算之貨品，3 錢或以上(每件計)，可享全單 9.5 折。 2) 任何 8 錢或以上(每件計)龍鳳鉅，工費全免。 1) 5% upon purchase any gold jewellery item priced at 3 maces or above (per item) 2) Free labour charge of any Dragon and Phoenix bangle priced at 8 maces or above (per item).	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.

以下條款及細則適用於所有中港城商戶優惠

Below terms & conditions apply to all China Hong Kong City merchant offers

1. 此優惠只適用於中港城分店，有效期至 2025 年 12 月 31 日。
2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。
3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。
4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。
5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。
6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。

1. This offer is valid for use in China Hong Kong City branch only, until December 31 2025.
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase.

- This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided.
- Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.

黃金海岸商場

Gold Coast Piazza

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
Le Bristol	消費滿 HK\$500 即減 HK\$100 Get HK\$100 off for purchases upon HK\$500	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.

以下條款及細則適用於所有黃金海岸商場商戶優惠

Below terms & conditions apply to all Gold Coast Piazza merchant offers

- 此優惠只適用於黃金海岸商場分店，有效期至 2025 年 12 月 31 日。
 - 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。
 - 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。
 - 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。
 - 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。
 - 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。
- This offer is valid for use in Gold Coast Piazza branch only, until December 31 2025.
 - Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.
 - Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.
 - Please present valid coupons or relevant documents card before purchase.
 - This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided.
 - Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.

藍灣廣場

Island Resort Mall

商戶 Merchant	優惠 Offer	註 Remarks
MIRO Bra	消費滿 HK\$500 即可扣減 HK\$188 Get an instant discount of HK\$188 upon spending HK\$500	須受其他條款及細則約束。 Other terms and conditions apply.

以下條款及細則適用於所有藍灣廣場商戶優惠

Below terms & conditions apply to all Island Resort Mall merchant offers

- 此優惠只適用於藍灣廣場分店，有效期至 2025 年 12 月 31 日。

2. 商戶或會有額外條款及細則，詳情請向各商戶查詢。
3. 商戶或因應情況以作出優惠內容之更改，恕不另行通知，及以商戶決定為準。
4. 請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。
5. 每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。
6. 如有任何爭議，信和商場及相關商戶保留最終決定權。

1. This offer is valid for use in Island Resort Mall branch only, until December 31 2025.
2. Merchants may require additional terms & conditions for the use of the offer, please ask the merchants for details.
3. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice.
4. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase.
5. This offer can be used on each purchase per customer. This offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided.
6. Sino Malls and Participating merchant reserves the right to exercise this offer should there be any disputes.

條款及細則

Terms and Conditions

一般條款及細則：

1. 除特別註明外，此推廣由 2025 年 11 月 1 日至 12 月 31 日結束(包括首尾兩日)(以交易日或兌換日為準)(「推廣期」)。
2. 除特別註明外，此推廣適用於由花旗銀行(香港)有限公司(「花旗銀行」)所發行之信用卡及(「認可卡」)之客戶，同時需為信和地產代理有限公司(「信和」)旗下之 S+ REWARDS 獎賞計劃(「S+ REWARDS 計劃」)會員(「客戶」)。
3. 客戶必須先成功下載最新「S+ REWARDS」應用程式(「應用程式」)及於應用程式登記成為會員才合資格獲得此推廣下之優惠。每個有效手機號碼只可登記一次。
4. 除特別註明外，此推廣只適用於客戶於推廣期內憑認可卡於所有列於指定信和商場(「信和商場」)，包括屯門市廣場、奧海城、荃新天地、中港城、黃金海岸商場、尖沙咀中心及帝國中心、藍灣半島、朗壹廣場、以及信和廣場(「參與商場」)屬於「S+ REWARDS 計劃」之購物或餐飲商戶(「指定商戶」)所作之下列簽賬(「認可簽賬」)：
 - 已誌賬並附有認可卡簽賬存根正本及商戶購物單據正本之零售簽賬、交易感應式付款簽賬；及
 - 於推廣期內已誌賬並附有認可卡簽賬存根正本及商戶購物單據正本之全新商戶分期計劃簽賬；及
 - 花旗銀行及信和保留不時自行決定及更改任何交易/付款/簽賬是否合資格為認可簽賬之權利；及
 - 信和保留自行決定及更改任何有關 S+ REWARDS 計劃交易/付款/簽賬是否合資格為認可簽賬之權利；及
 - 根據 S+ REWARDS 計劃之條款及細則，信和保留不時自行決定及更改任何交易/付款/簽賬是否合資格為認可簽賬之權利；及
 - 只適用於扣除所有折扣、減價金額及現金券金額後(如適用)之認可簽賬淨額(「簽賬淨額」)。

5. 此推廣不適用於以下交易：
 - 電訊服務、銀行及外幣找換服務的消費；
 - 於停車場的消費；
 - 預付信用額、購買禮品卡及其增值服務；
 - 其他包括但不限於繳付公用機構的帳單、購買增值咭及增值服務的消費（包括未經授權或具欺詐成份之交易，以手寫單據作記錄的消費、及任何沒有電子簽賬存根及/或商戶單據的消費）；
 - 於網上進行的消費項目（戲票除外）、電郵、傳真或電話訂單；
 - 以現金、禮品卡、購物禮券或現金券付款進行之任何交易；
 - 透過任何電子錢包（包括但不只限於支付寶、微信支付、拍住賞及 PayMe）簽賬之交易；
 - 花旗銀行不時自行決定之其他不合資格交易/付款/簽賬；或
 - 根據 **S+ REWARDS** 計劃之條款及細則，信和保留不時自行決定及更改任何交易/付款/簽賬是
否合資格為認可簽賬之權利。
6. 客戶必須保留及提供有關認可卡簽賬存根正本及商戶購物單據正本，並於花旗銀行要求下提供有關文件作供核對之用。所有已遞交給花旗銀行之文件將不獲發還。
7. 客戶之認可卡戶口必須於推廣期內或使用優惠時保持有效及信用狀況良好。花旗銀行保留取消優惠之權利而毋須另行通知。
8. 如發現欺詐/濫用/取消任何優惠之簽賬交易，花旗銀行保留從客戶之認可卡戶口內扣取相關優惠之金額而毋須另行通知。
9. 此推廣下換領的獎賞均不可兌換現金或其他用途及恕不退換。
10. **S** 現金券之供應，需依花旗銀行及信和之最終決定權而定。
11. 花旗銀行及信和不負責一切有關貨品或服務之事宜。任何有關貨品或服務之責任，一概由指定商戶負責。
12. 花旗銀行及信和及指定商戶保留隨時修改條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議，花旗銀行、信和及指定商戶保留最終和決定性的決定權，對客戶具有法律約束力。
13. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。
14. 此條款及細則所提及的產品及/或服務並不適用居住於歐盟、歐洲經濟區、瑞士、根西、澤西、摩納哥、聖馬連奴、梵蒂岡、曼島、英國、巴西、紐西蘭、牙買加、厄瓜多或斯里蘭卡的個人客戶。此條款及細則並不旨在對該類個人客戶構成任何買賣產品及/或服務的建議、銷售或招攬。
15. **S+ REWARDS** 計劃點數之登記須受條款及細則約束，詳情請參閱 [《S+ REWARDS 獎賞計劃條款及細則》](#)。

「指定商戶禮遇」之條款及細則：

16. 客戶可於推廣期內憑認可卡於參與商場內指定商戶享用 Citi 信用卡專享優惠（「指定商戶禮遇」）。優惠詳情、條款及細則請瀏覽 citibank.hk/sinomalls-merchant 或參與商場網頁。
17. 如指定商戶的簽賬系統不支援個別信用卡類別時，該指定商戶可能會拒絕接受有關指定信用卡。詳情請向指定商戶查詢。
18. 花旗銀行及信和不負責一切有關指定商戶提供的貨品或服務之事宜。任何有關貨品或服務和輔助服務之責任，一概由指定商戶負責。
19. 如對「指定商戶禮遇」有任何疑問，請向參與商場內指定商戶查詢。

General Terms & Conditions:

1. Unless otherwise specified, the promotion is valid from November 1 to December 31, 2025, both dates inclusive (based on transaction date) ("Promotion Period").
2. Unless otherwise specified, the promotion is applicable to cardholders of Citi Credit Cards and/or issued by Citibank (Hong Kong) Limited ("Citibank") ("Eligible Cards"), who are also members of S+ REWARDS Loyalty Program ("S+ REWARDS") managed by Sino Real Estate Agency Limited ("Sino") ("Cardholders").
3. Cardholders must successfully download the latest version of "S+ REWARDS" mobile application ("the App") and sign up as Registered Members with mobile number via the App in order to enjoy the offers under the promotion. Each valid mobile number can only be registered once only.
4. Unless otherwise specified, the promotion is applicable to the following transactions made by the Eligible Cards during the Promotion Period at the shopping and dining outlets which are participating in S+ REWARDS, listed on the S+ REWARDS website and the App ("Designated Outlets") of participating malls of Merchant ("Participating Malls"), including tmtplaza, Olympian City, Citywalk, China Hong Kong City, Gold Coast Piazza, Tsim Sha Tsui Centre & Empire Centre, Island Resort Mall, One North and Sino Plaza ("Eligible Transactions"):
 - Posted retail transactions or contactless payment retail transactions with original Eligible Card sales slips and original merchant sales receipts; and
 - Newly billed Merchant Installment Plan that are posted during the Promotion Period with original Eligible Card sales slips and original merchant sales receipts; and
 - Citibank reserves the right to determine and change which purchases/payments/transactions qualify as Eligible Transactions at its absolute discretion from time to time; and
 - Sino reserves the right to determine and change which purchases/payments/transactions qualify as Eligible Transactions according to the S+ REWARDS program terms and conditions at its absolute discretion; and
 - Only applicable to the final amount of Eligible Transactions charged to the Eligible Card after deduction of all applicable discounts, reductions and value of cash vouchers (if applicable) ("Net Spending Amount").
5. The promotion is NOT applicable to the following transactions:
 - spending on or through telecommunications services, or banking or currency exchange services;
 - spending on car parks;
 - store credits, purchase of or adding value to gift cards or stored value facilities;
 - other transactions including but not limited to utilities bill payments, purchase of or adding value to stored-value cards (including the unauthorised or fraudulent transactions, transactions recorded by hand written payment slips and any transactions without electronic payment slips and/or merchant sales receipts);
 - online purchases (except for movie tickets), mail, fax or phone orders;
 - any transactions and payments made by cash, gift cards, gift vouchers or cash vouchers; or
 - any transactions made via any e-wallets (including but not limited to Alipay, Wechat Pay, Tap & Go and PayMe);
 - any other purchases/payments/transactions that Citibank may at its absolute discretion exclude from time to time. and
 - any other purchases/payments/transactions that Sino, at its absolute discretion, excludes according to the S+ REWARDS program terms and conditions.

6. Cardholders must keep and submit the relevant original Eligible Card sales slips and original merchant sales receipts of Eligible Transactions for inspection upon request by Citibank. All relevant documents submitted to Citibank will not be returned.
7. Cardholders' Eligible Card accounts must be valid and with good credit record during the Promotion Period and at the time when the offers are awarded or used; otherwise, Citibank reserves the right to forfeit the offers without prior notice.
8. In case of any fraud/abuse/reversal/cancellation of the transactions used for the award of the offers, Citibank reserves the right to debit from Cardholder's Eligible Card account the equivalent value of the reward(s) without prior notice.
9. The offers are not exchangeable for cash or other items and is non-refundable.
10. The offers are subject to the availability of S Coupon and at absolute discretion of Citibank and Sino.
11. Citibank and Sino shall not be responsible for any matters in relation to the related products or services. The respective Designated Outlets are solely responsible for all obligations and liabilities related to such products or services and all auxiliary services.
12. Citibank, Sino and the respective Designated Outlets reserve the right to amend the Terms & Conditions without prior notice. All matters and disputes are subject to the final and conclusive decision of Citibank, Sino and the respective Designated Outlets, which is legally binding on the Cardholder.
13. In the event of any discrepancy between the English and Chinese versions of these Terms & Conditions, the English version shall prevail.
14. The promotions, products and services mentioned in the referenced document are not offered to individuals residing in the European Union, European Economic Area, Switzerland, Guernsey and Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, The Isle of Man, the UK, Brazil, New Zealand, Jamaica, Ecuador or Sri Lanka. The referenced document is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the promotions, products and services mentioned therein to such individuals.
15. Registration of S+ REWARDS Points are subject to terms and conditions, which can be found in the S+ REWARDS Programme [Terms and Conditions](#).

“Exclusive Merchant Privileges” Terms and Conditions:

1. Cardholders can enjoy exclusive privileges provided by the designated merchants at Participating Malls. For offer details and the Terms and Conditions, please refer to **[citibank.hk/sinomalls-merchant](#)** or Participating Mall's website.
2. The designated merchants may refuse to accept the Eligible Card if their payment system does not support a certain type of card. Please contact the designated merchants for details.
3. Citibank shall not be responsible for any matters in relation to the related products or services provided by designated merchants. The designated merchants are solely responsible for all obligations and liabilities related to such products or services and all auxiliary services.
4. For any enquiries on the Exclusive Merchant Privileges, please check with designated merchants at Participating Malls.